



# Rapporter fra ECCNA41-komiteen ECCNA- komitemøte den 10.04.2025

## Innholdsfortegnelse

|                    |   |
|--------------------|---|
| Innkvartering..... | 2 |
| Registrering.....  | 2 |
| Fundraiser.....    | 2 |
| Underholdning..... | 2 |
| K&D.....           | 3 |
| PR.....            | 3 |
| Sikkerhet.....     | 3 |
| Program.....       | 3 |
| Sekretær.....      | 3 |
| Leder.....         | 4 |
| IT.....            | 4 |
| Salg.....          | 4 |
| Kasserer.....      | 5 |
| Nestleder .....    | 5 |



## **Innkvartering**

Vi har ikke hatt formelt møte siden møtet i hovedkomiteen i mars, men har samhandlet med hovedkomiteen, underkomiteer og utleier mellom møtene.

### **Innspill til referat av 13.03.2025**

«Sak 2. Underholdning – må skaffe inntekter.»

Innspill: Her spilte vi inn muligheten for samhandling med Region Stavanger, både for å drøse hvilke aktiviteter som er hovedattraksjoner, skreddersydde turer i regi av NA og muligheten for påslag i pris – jf. «kickback».

Det orienteres om at det er formidlet kontaktinformasjon til leder for underholdning, både til kongressjef og Project Manager Siddis Center i Region Stavanger.

IKT leder innkvartering

## **Registrering**

Møte 04 2. April 2025

Har innhentet priser på halsbånd, og har valgt å gå for dette. Martine var med på møtet, og har gitt oss masse nyttig info fra tidligere konventer vdr mottak av deltakere. Vi ønsker å få til et samarbeidsmøte med IT.

## **Fundraiser**

Fundraising rapport til møtet 10.04.25

Siden sist har vi avholdt Fundraisingevent i Meråker overskuddet ble på 6.140kr at det ble under budsjett beror på at det var 4 ledige plasser som ikke ble brukt..

Det jeg tenker på nå er hva vi kan finne på til Bragdøya. Jeg kommer til å være med i starten på uka, men reiser på onsdag til Rotterdam. Jeg har dialog med komiteen og de er villige til å la oss selge effekter der. Ideer?

Ellers skjer det ikke så mye

IKT Leder Fundraiser

## **Underholdning**

Vi har ikke hatt møte enda og har ingenting å rapportere.



## **K&D**

Har fast møte siste søndag i hver mnd kl 19.

Gruppa jobber videre med design web, design merch & film.

## **PR**

Vi har møte førstkommande søndag og ingenting å rapportere.

## **Sikkerhet**

Vi har ingenting å rapportere.

## **Program**

En liten rapport fra oss.

Vi holder månedlige møter nest siste onsdagen og neste møte vårt er onsdag 23 april

Begynner å få en hvis oversikt over det store bilde

Vi tenker å arrangere 13 møter i løpet av helgen

Starter på torsdag kveld kl 19. med et preconvention meeting (Hvis lokalene er klare)

Så starter vi de offisielle møtene kl 10.00 og har halvannen times innleder møte med 2 innledere en av vært kjønn (eller hva de identifiserer seg som)

Så fredag og lørdag foreslår vi og ha innleder møter som starter kl. 10. 12. 14. og 16.

10. møte foreslår vi at blir Just or to day. de andre blir tema møter.

Speaker møte kl ca 19.00 halvannen time. Fredag og lørdag. Kl. 14 søndag

Vi vurderer å holde lysmøter kl 22.30 eller no der omkring, men har ikke landet dette.

Det vil også bli maraton møter. Og muligheter for andre spesialmøter. Dette ser vi på når vi får den fulle oversikt over hvilke lokaler som er tilegnelige.

Så langt er dette bare ideer og møtene våre er stort sett brainstorming om hvordan det skal bli når vi arrangerer konventet.

Tenker at den store jobben starter etter Rotterdam som plutselig ikke er så lenge til.

Det var det fra oss i denne omgang.

Hilsen leder program

## **Sekretær**

Jeg har laget samledokument og lagt ut for mars, skrevet og lagt ut referat i samsvar med nestleder, snakket med leder og jeg har gitt tilgang til ny Google Disk, fra vår egne gmail [ecna41@gmail.com](mailto:ecna41@gmail.com), til samtlige i komiteen slik at det ikke tar opp plass på våre private Google-kontoer. IT hjelper til dersom det blir kluss med tilgangen.



## Leder

Har vært i kontakt med nest leder, kasserer, sekretær og diverse underkomiteer. Er veldig fornøyd med at vi fikk utprøvet nest leder i ledervervet sist da det er viktig at vi har reserve funksjoner i tilefelle sykdom eller andre ting.

Har hatt møte med IMI forums ledelse. Ting som blir viktig å jobbe frem i nær fremtid er:

- Tidsrammene til programmet og underholdningen som skal avholdes I lokalene til IMI forum.
- Iom EDM er flyttet til hotellet bør vi snakke mer om vi skal fortsatt bruke lokalene til IMI Forum på torsdag. Det vil blant annet koste oss 2 x 875kr pr time så lenge vi har åpent.
- Vi skal lage et godt estimat av hvor mange som kommer til oss i uke 28, 2026. En metode er å se ann hvor mange forhåndsregistrerte Nederland har nå kontra hvor mange som faktisk kommer. Da kan vi ha et slikt estimat på samme tidspunkt neste år når vi vet hvor mange forhåndsregistrerte vi har på samme tidspunkt.

Ils

Leder

## IT

Hadde et møte der vi ble enige om tidsrammer og budsjett. Vi snakket også litt rundt det at komiteen lager sitt eget innhold som vi legger ut på nett. Kasserer og nestleder var med.

## Salg

Referat fra Salgs og Merch komiteen: 31.03.25

- Vi har avholdt 2 møter siden sist.
- Vi har valgt inn 1 neste leder i komiteen, Viola S.
- Et av våre komite medlemmer skal til Rotterdam, vi prøver og få henne inn der og få erfaringer på hvordan de gjør det.
- Vi har fått inn 2 konkrete tilbud på merch. Prisen er 140,805,- og 118100,- eks.mva. det ene firmaet er lokalt i Stavanger og 1 i Oslo, det dyreste ligger i Stavanger. Vi har 2 forespørsler til ute og venter på svar fra de.
- Vi har et ønske om at noen lokalt i Stavanger området, kunne tenke seg og gjøre service i Salgskomiteen. Og vi håper noen melder seg til dette.
- Vi i Komiteen ønsker og få bo på konvent hotellet.
- Jeg har hatt kontakt med 2 medlemmer i Rotterdam, der ble jeg henvist til og ta kontakt med deres sekretær, og ikke kontakt salgskomiteen direkte. Jobber videre med dette.
- Neste møte 4.mai kl 1200.



## Kasserer

ECCNA 41 - Møte 09

Kasserer Rapport

Vi har kr 53 239,- på ECCNA kontoen. Det har kommet inn 12 428,- på vipps fra Foundraising aktivitet Ski and ECCNA. Det ble betalt en faktura på kr 6 200,- for treffet. Inntekt ble 6 228,-.

Har vært med på møte med nestleder og IT avdelingen, da gikk vi gjennom budsjetter og diverse.

Har fått presentert Retningslinjer for ECCNA for komiteen og den ble godkjent.

## Nestleder

17.mars deltok kasserer og jeg på møte med IT. Gikk igjennom litt budsjett og status på hvordan de ligger ann. De venter vel mest på Kunst og design for å få nettsiden "opp".

26.mars skulle jeg vært med på møte med Program, men her ble det litt surr med innlogging. Men leder ringte meg etter møte og vi hadde en fin prat om hvordan de ligger ann og hvordan de tenker programmet skal se ut.

30.mars var jeg med på møte med Merch. Kort møte, de hadde fått inn 2 tilbud på gensere osv, men venter på 2 til. Så de venter til neste møte på å ta noe avgjørelser.

Skulle egentlig vært med på møte med kunst og design også på søndagen, men der hadde jeg klart å skrive feil tidspunkt, så da de hadde møte var jeg på jobb. Men hadde en kort prat med leder på telefon 2.april.

2.april var jeg med på møte med Registrering. Bra og konstruktivt møte. De hadde et par saker, og ble bestemt at de går får "badge" og ikke armbånd. Ble litt snakk om registrering og hva som burde inn på registrering. De tar et møte med IT, laptop/tablet, forms osv. Og de kontakter Kunst og design ang hva de har landet på mht badge, merking på konventet med "skilt" osv.

Hvis jeg får det til så skal jeg prøve å bli med PR på møte på søndag 6.april.

Neste ECCNA41 møte får jeg ikke blitt med på da jeg drar på ferie.

I Kjærlig service hilsen  
Nestleder

*Sammenstilt fra innsendte rapporter*

IKS Sekretær, 08.04.2025